
 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS KÖZGYŐLÉSÉNEK 

MŐVELİDÉSI ÉS OKTATÁSI BIZOTTSÁGA 
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Iktatószám: IV. 85-3/2009. 
 
 

JEGYZİKÖNYV 
 

amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlése Mővelıdési és Oktatási 
Bizottságának 2009. március 4-én 14 óra 55 perckor a Polgármesteri Hivatal I. emeleti 
Házasságkötı termében megtartott rendkívüli ülésérıl. 
 
Jelen vannak:                                     Csillagné Szántó Polixéna elnök, 

Dr. Hadházy Ákos, 
Fajszi Lajos, 
Dr. Faludiné Uzsoki Valéria bizottsági tagok. 

 
Távolmaradását jelezte: Dr. Gaál Zsuzsanna, 
 Dr. Tóth Csaba Attila, 

Schoeck Károly bizottsági tagok. 
 

Tanácskozási joggal megjelent:  Pócs Margit közmővelıdési és civil kapcsolatok 
referense, 
Dr. Kubik Andrea bizottsági referens, jkv. vezetı 

Meghívottak: - Dr. Leposa Dezsı komponista, eSz Híd Társulás 
társelnöke, 

- Kajsza Béla a Gagliarda Kamarakórus Egyesület 
elnöke, 

- Szegediné Bodó Ágnes a Gagliarda Kamarakórus 
Egyesület képviseletében, 

- Gaál László az „Ifjú Szív” Magyarországi Német 
Nemzetiségi Néptáncegyüttes elnöke, 

- Kovács Zsolt az Ifjúsági Fúvószenekari Alapítvány 
elnöke, 

- Kutny Gáborné a Liszt Ferenc Pedagógus Kórus 
elnöke, 

- Rosenberger Ferencné a Mondschein Német 
Nemzetiségi Kórus Egyesület elnöke, 

- Pecze István a Szekszárdi Big Band elnöke, 
- Molnár Ákos Zoltán a Szekszárdi Junior Stars elnöke, 
- Ritter Péter a Holló Együttes elnöke. 
 

 
Az elnök megállapítja, hogy a 7 tagú bizottságból 4 fı jelen van, a bizottság határozatképes. 
Az elnök az ülést 14 óra 55 perckor megnyitja. 
 
Csillagné Szántó Polixéna: Javasolja, hogy a Kiemelkedı Mővészeti Együttesek képviselıit 
érkezési sorrendben hallgassa meg a bizottság. 
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További módosító javaslat nem érkezett. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a napirendre vonatkozó javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következı napirendet állapította meg: 
 
 

N A P I R E N D 
 
1./ napirendi pont 
eSz-HÍD Társulás együttmőködési javaslata 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Pócs Margit közmővelıdési és civil kapcsolatok referense 
Meghívott: dr. Leposa Dezsı komponista, eSz Híd Társulás társelnöke 
 
2./ napirendi pont:  
Kiemelkedı Mővészeti Együttesek 2008. évi munkájának és 2009. évi terveinek 
áttekintése 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Pócs Margit közmővelıdési és civil kapcsolatok referense 
Meghívottak: Kiemelkedı Mővészeti Együttesek vezetıi 
 
 
 
 
1./ napirendi pont 
eSz-HÍD Társulás együttmőködési javaslata 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Pócs Margit közmővelıdési és civil kapcsolatok referense 
Meghívott: dr. Leposa Dezsı komponista, eSz Híd Társulás társelnöke 
 
Pócs Margit: Ahogy látja a bizottság is, az eSz-HÍD Társulás rendkívül színes és tartalmas 
programmal jelentkezett be az Európa Kulturális Fıvárosa 2010 programcsomagba. 
Folyamatosan együttmőködik EKF koordinátorként dr. Leposa Dezsıvel, és amint elfogadják 
a programsorozatot, azt felteszik Szekszárd Megyei Jogú Város honalapjára, és a Civil 
Szolgáltató Központon keresztül értesítik a civil szervezeteket is. Amennyiben szükséges, 
elkészítenek egy együttmőködési megállapodást, és azt a bizottság elé terjesztik. 
 
Dr. Leposa Dezsı: Véleménye szerint a szekszárdi javaslatok nagyon jók. Javasolja, hogy 
hozzanak létre egy operatív bizottságot az EKF programokkal kapcsolatban. Véleménye 
szerint olyan rendezvényeket kell Szekszárdra hozni, amelyek vetekszenek a pécsi 
programokkal. 
 
Csillagné Szántó Polixéna: Van ilyen operatív szerv. Véleménye szerint Szekszárdon 
nagyon sok jó rendezvény van, de nagyon nehéz a közönséget mozgósítani. Jó lenne, ha az 
egyesületek egymás rendezvényein is megjelennének, így egyfajta közönséget biztosítva. 
Nagyon fontosnak tartja ezen kívül az egyesületek közötti együttmőködést és oda-vissza 
történı tájékoztatást egymás tevékenységérıl. 
 
További kérdés, hozzászólás nem volt. 
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Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

41/2009. (III. 4.) MOB határozat 
Az eSz-HÍD Társulás együttmőködési 
javaslata 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város 

Közgyőlésének Mővelıdési és Oktatási 
Bizottsága köszönettel fogadja az eSz-HÍD 
Társulásnak a „Pécs 2010 Európai Kulturális 
Fıvárosa” program kapcsán tett 
együttmőködési javaslatát. 

 
2. A Mővelıdési és Oktatási Bizottság felkéri a 

Közoktatási, Mővelıdési és Sport Osztályt, 
hogy az EKF programok koordinátori, 
elıkészítıi munkájában mőködjön együtt az 
eSzHÍD Társulással. 

 
Határidı: 2009. március 4. és folyamatos 2010. 
december 31-ig 
Felelıs:  
Csillagné Szántó Polixéna MOB elnöke 
Majnay Gábor osztályvezetı 

 
 
2./ napirendi pont:  
Kiemelkedı Mővészeti Együttesek 2008. évi munkájának és 2009. évi terveinek 
áttekintése 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Pócs Margit közmővelıdési és civil kapcsolatok referense 
Meghívottak: Kiemelkedı Mővészeti Együttesek vezetıi 
 

I. GAGLIARDA KAMARAKÓRUS EGYESÜLET 
Meghívott: Kajsza Béla elnök 
 
Kajsza Béla: Tájékoztatja a bizottságot, hogy a Gagliarda Kamarakórus  Egyesület 
önfenntartó, és most emelték fel a tagdíjukat, hogy az egyesületet továbbra is fenn tudják 
tartani. Megköszöni az önkormányzat támogatását. 
 
Szegediné Bodó Ágnes: A beszámolóban ismertetett programsorozatban még nem szerepelt 
az Éneklı Hét címő rendezvény, amelyet azóta már egyeztettek alpolgármester asszonnyal is. 
 
Csillagné Szántó Polixéna: Megköszöni az Egyesület beszámolóját. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
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II. „Ifjú Szív” Magyarországi Német Nemzetiségi Néptáncegyüttes 
Meghívott: Gaál László elnök 
 
Gaál László: Tájékoztatja a bizottságot, hogy ezúttal a város fiataljai szeretnének a városnak 
egy kulturális ajándékot adni oly módon, hogy májusban szeretnének egy nyilvános mősort 
adni a Garay téren. A tér használata tekintetében szeretné az önkormányzat segítségét kérni. 
 
Csillagné Szántó Polixéna: Megköszöni a beszámolót és felajánlja a hivatal segítségét. 
Tervezik a Garay tér „életre keltését” olyan módon, hogy elıre egyeztetett meghatározott 
idıpontban együttesek, zenekarok szerepelnének a téren. Várják az együttesek felajánlását 
erre vonatkozóan, hogy ki mikor tud ebben részt venni. Számít az „Ifjú Szív” Német 
Nemzetiségi Néptáncegyüttes együttmőködésére is.  
 
Gaál László: Támogatja a kezdeményezést. 
 
További kérdés, hozzászólás nem volt. 
 

III. Ifjúsági Fúvószenekari Alapítvány 
Meghívott: Kovács Zsolt elnök 
 
Kovács Zsolt: Ismerteti a zenekar 2009-re tervezett fellépéseit, programjait. A zenekarnak 
decemberben volt a 20 éves évfordulója, és nagyon örültek, hogy a rendezvényen a 
polgármester úr is tiszteletét tette. Nagyon örültek az ajándéknak is, amit a polgármestertıl 
kaptak. Nagyon jó ötletnek tartja a Garay téren való fellépést. Erre ık maguk is gondoltak, 
tekintettel arra, hogy a zenekar fellépéseinek a száma az utóbbi idıben folyamatosan csökken. 
Akár a szokásos próba keretében, akár máskor szívesen vállalnak fellépést a Garay téren, ezt 
az Alisca Brass Band nevében is megígéri. 
 
Csillagné Szántó Polixéna: Megköszöni a beszámolót. Örül annak, hogy a zenekar támogatja 
a Garay téren való fellépéseket. Kéri, hogy egyeztessen az idıpontokkal kapcsolatban Pócs 
Margit közmővelıdési és civil kapcsolatok referensével. Reméli, hogy az emberek egy idı 
után már tudni fogják, hogy érdemes a Garay térre menni, mert ott mindig történik valami. 
 
További kérdés, hozzászólás nem volt. 
 

IV. Alisca Brass Band 
Meghívott: Baumann Péter elnök 
 
Kovács Zsolt: Tájékoztatja a bizottságot, hogy az Alisca Brass Band elnöke, Baumann Péter 
egyéb elfoglaltsága miatt nem tud az ülésen részt venni, ezért az együttest ı képviseli. 
Ismerteti a zenekar 2009-re tervezett fellépéseit. 
 
További kérdés, hozzászólás nem volt. 
 

V. Liszt Ferenc Pedagógus Kórus 
Meghívott: Kutny Gáborné elnök 
 
Kutny Gáborné: Tájékoztatja a bizottságot, hogy megemelték a tagdíjat. Terveznek egy 
karácsonyi koncertet a Szekszárdi Kamarazenekarral közösen, és szeretnék, ha megkapnák a 
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lehetıséget, hogy ezt a városi karácsonyi koncert keretében valósítsák meg. A kórus jövı 
évben ünnepli a 45 éves évfordulóját. 
 
Csillagné Szántó Polixéna: Megköszöni a beszámolót, a kórus 45 éves évfordulójára pedig 
még visszatérnek egy másik alkalommal. 
 
További kérdés, hozzászólás nem volt. 
 

VI. Mondschein Kórus Egyesület  
Meghívott: Rosenberger Ferencné elnök 
 
Rosenberger Ferencné: Támogatja a Garay téren a nyilvános fellépéseket. Véleménye 
szerint így az emberek is jobban megismernék a szekszárdi mővészeti együtteseket. Szekszárd 
testvérvárosában, Bietigheimban is felléptek már az utcán több ízben, és az egyesület is 
tervezte hasonló spontán és nyilvános fellépését itt Szekszárdon. Szorgalmazza továbbá az 
mővészeti együttesek közötti együttmőködés fokozását is oly módon, hogy részt vesznek 
egymás fellépésein. 
 
Csillagné Szántó Polixéna: Megköszöni a beszámolót. Nagyon örül annak, hogy az 
együttesek támogatják a garay téri fellépéseket. 
 
További kérdés, hozzászólás nem volt. 
 

VII. Szekszárd Big Band 
Meghívott: Pecze István elnök 
 
Pecze István: Nemrég ünnepelték az együttes 30 éves jubileumát. Megköszöni az elnök 
asszony részvételét az ünnepségen. Úgy gondolja, hogy az ünnepség nagyon jól sikerült. 
Nagyon örült annak, hogy Tomsics Rudolf özvegye is elfogadta a meghívást, és részt tudott 
venni a rendezvényen. Az est fénypontjának tartja azt, amikor Pecze Balázs megszólaltatta 
Tomsics Rudolf trombitáját. 
 
Csillagné Szántó Polixéna: Megköszöni a beszámolót. Felveti a garay téri kezdeményezést a 
Szekszárdi Big Band elnöke számára is. 
 
Pecze István: Támogatja a Garay téren való fellépést. Véleménye szerint ez egy európai 
szintő kezdeményezés. 
 
További kérdés, hozzászólás nem volt. 
 

VIII. Szekszárd Junior Stars 
Meghívott: Molnár Ákos Zoltán elnök 
 
Molnár Ákos Zoltán:  Ismerteti a beszámolót. Nagyon büszke az együttesre, az eddig elért 
szép eredményekre, fıleg, hogy az együttes amatır alapon szervezıdött és mőködik a mai 
napig. Ebbıl is látszik, hogy a gyerekek szeretnek énekelni, és szívesen csinálják, amit 
csinálnak. 
 
Csillagné Szántó Polixéna: Megköszöni a beszámolót. 
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További kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke 16 órától szünetet rendel el tekintettel arra, hogy a Holló Együttes 
képviselıje még nem érkezett meg. 

A bizottság 16 óra 30 perckor folytatja ülését.  
 

IX. Holló Együttes 
Meghívott: Ritter Péter elnök 
 
Ritter Péter: Ismerteti a beszámolót.  
 
Csillagné Szántó Polixéna: Megköszöni a beszámolót. Felveti a garay téri kezdeményezést a 
Holló Együttes elnöke számára is. 
 
Ritter Péter: Az együttes vállalja a Garay téren való nyilvános fellépést. 
 
További kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

42/2009. (III. 4.) MOB határozat 
Kiemelkedı Mővészeti Együttesek 2008. évi 
munkája és 2009. évi tervei 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Mővelıdési és 

Oktatási Bizottsága köszönetét és elismerését 
fejezi ki a 

- Gagliarda Kamarakórus Egyesület 
- „Ifjú Szív” Magyarországi Német 

Nemzetiségi Néptáncegyüttes 
- Ifjúsági Fúvószenekari Alapítvány 
- Liszt Ferenc Pedagógus Kórus 
- Szekszárdi Big Band 
- Szekszárdi Junior Stars 
- Alisca Brass Band 
- Mondschein Kórus Egyesület 
- Holló Együttes 

Kiemelkedı Mővészeti Együttesek 2008. évben 
nyújtott mővészeti-, közösségépítı 
tevékenységéért, a városi rendezvényeken történt 
fellépéseikért. 
A bizottság a jövıben is Szekszárd kulturális, 
mővészeti élete nélkülözhetetlen szereplıiként 
tartja számon a Kiemelkedı Mővészeti 
Együtteseket. 
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2. Szekszárd Megyei Jogú Város Mővelıdési és 
Oktatási Bizottsága felhívja a Kiemelkedı 
Mővészeti Együttesek figyelmét a 
„kiemelkedı mővészeti együttes” státusz 
évenkénti megvédése érdekében a 
jóváhagyott szempontok betartására és e 
szempontok szerinti beszámoló elkészítésére 
évente elektronikus formában is, melyet a 
Polgármesteri Hivatal Közoktatási, 
Mővelıdési és Sport Osztályára kell 
benyújtani a megadott határidıre. 

3. A bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt, 
hogy a város új honlapjáról tegye elérhetıvé 
a Kiemelkedı Mővészeti Együttesek 
honlapjait és rendszeresen jelenítse meg a 
város honlapján az általuk leadott 
rendezvényeket, információkat. 

Határidı: 
1. pont tekintetében: 2009. március 4. 
2. pont tekintetében: folyamatos 
3.pont tekintetében: 2009. december 31. és 
folyamatos 
Felelıs: 
1. pont tekintetében: Csillagné Szántó 
Polixéna MOB elnöke 
2. pont tekintetében: Kiemelkedı Mővéseti 
Együttesek 
3. pont tekintetében: Amreinné dr. Gál 
Klaudia aljegyzı 

 
 
További napirendi pont nem lévén az elnök a bizottság ülését 16 óra 40 perckor berekeszti. 
 

Kmf. 
 

 
        Csillagné Szántó Polixéna 
              Elnök 
 
A jegyzıkönyvet készítette: 
 
    Dr. Kubik Andrea 

bizottsági referens 
 
     Ellenjegyezte: 
 
        Amreinné dr. Gál Klaudia 
         aljegyzı 


